
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 11. september 2023 kl. 18.30  

Mødeleder Birgitte Jakobsen 

Referent Søren    

Fraværende:  Camilla, Suzette, Jacob 

 

Referat 

1. Godkendelse af referat. 

Godkendt. 

 

2. Post til skolebestyrelsen. 

Intet post 

Henvendelse angående kortere skoledag drøftet. Vi kan ikke afkorte 

skoledagen yderligere, end vi allerede har gjort, da vi er underlagt lovkrav om 

et minimum antal undervisningstimer pr. uge.  

Endvidere er vi afhængige Fyn Bus´ køreplaner, hvor vi er sidste stop på 

morgenruten, hvilket betyder vi tidligst kan begynde skoledagen kl. 8.15. 

  

3. Meddelelser fra ledelsen. 10. min. 

 Frugtordning  

Frugtordningen kører godt – minimalt spild pr. dag. 

Medborgerdagen – Vi havde en rigtig fin dag nede i byen. 

Pædagogiske Læringsfællesskaber – PLF – et kommunalt indsatsområde 

som alle kommunens skoler er en del af.  
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I forlængelse af dette, har vi i år indført en slags kollegauddannelse, 

hvor lærere besøger hinanden i undervisningen. 

I uge 37 er der Skoleskydning i Skallebølle Skyttecenter for 5. årgang, 

inviteret af Vissenbjerg Skytteforening. 

 

Højfyn Cup – fodboldturnering for udskolingens udvalgte drenge og 

piger -  torsdag i uge 37. 

  

4. Meddelelser fra forpersonen. 

      Et par høringssvar er sendt ud fra forvaltningen side. 

- Skal det fremover hedde børnehaveklasse i stedet for 0. årgang. 

- SFO-Pasning for nye 4. klasser i perioden fra 1. august til skolestart. 

      Skolebestyrelsens høringssvar indsendes senest 01.11.23 

  

5. Nyt fra elevrådet. 

Elevrådet har udarbejdet en liste med ønsker diverse, som Karen fremlagde 

Her følger et lille udpluk af disse: 

- Flere mål og målnet ønskes. 

- Udskolingen savner sofaer i deres læringsmiljøer. 

- Glade for frugtordningen.   

- Der efterspørges gynger, hængegynger mm til grønnegårdene. 

- Mere bevægelse i undervisningen i udskolingen. 

 

6. Info fra formødet til dialogmødet afholdt 5. sep. 

 Birgitte kunne berette om et godt produktivt formøde, hvor temaer som 

selvværd og skærmtid, blev drøftet. 

Der fremkom også ønske om færre emner at forholde sig til på formøderne, 

så der bliver mere tid til fordybelse. 

Der aftales et par prøvehandlinger. 
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7. Landsmøde for skole & forældre 17. nov. – 18. nov. Nyborg. 

Skolebestyrelsen må stille med to personer til Landsmødet.  

Birgitte og Nete deltager. 

 

8. Tilbagemeldinger/ oplevelser fra forældremøder datoer/fordeling. 

Her følger et par nedslag fra møderne. 

Skolebestyrelsens referater er beslutningsreferater. 

Nogle forældre savner at kunne læse respons på henvendelser til 

skolebestyrelsen i referatet. 

Et punkt skolebestyrelsen vedtog en procedure for, i forbindelse med det 

seneste skolebestyrelsesmøde, således at afsenderen fremover modtager 

svar fra et skolebestyrelsesmedlem. 

5. årgangs forældre bakker op om mobilfri skole. 

 

9. Nete. Oplæg. 

Nete holdt oplæg om Ny udsathed hos børn og unge i mistrivsel. 

 

10. Søge møbler/ faciliteter til gruppelokaler.  

Punktet udsættes til Skolebestyrelsesmøde i november. 

Herefter tages der stilling til om skolebestyrelsen skal søge midler. 

 

11. Revideret principper. 

 Princip for differentieret undervisning 

 Princip for lektier, lektiehjælp og faglig fordybelse 

 Princip for understøttende undervisning   

 SJ uddelte tilrettede principper, der revideres på kommende 

skolebestyrelsesmøde. 
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12. Bordet rundt.  

Dea takkede på Lokalrådets vegne for skolens flotte indsats i forbindelse 

med Medborgerdagene.  

Der blev spurgt ind til forrige uges hærværk på skolen. 

Da det er en politisag, har vi ikke tilgang til særlig mange informationer fra 

ordensmagten. 

Et par foredragsemner til et måske kommende fællesforedrag, blev bragt på 

banen. 

 

13. Evt. 

Intet. 

Nete kontakter afsender af post til skolebestyrelsen, med svar på 

henvendelsen. 

 

 

 


